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Uprzejmie informuję, że na XXXIX sesji Rady Miejskiej w dniu 29 października 2020 r. 
w punkcie „Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia radnych” radny Zbigniew Kajpus 
złożył następujące wnioski i zapytania: 

1) Zapytał, czy Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej (na podstawie decyzji 
środowiskowej z 13 czerwca 2018 roku) może rozpocząć starania o wybudowanie 
instalacji do termicznej obróbki odpadów. Jeżeli aktualnie nie jest to możliwe, to kiedy 
i jakie kroki spółka powinna podjąć, aby móc realizować wspomniany projekt. 
Jakie są przeszkody, aby spółka wreszcie rozpoczęła tę inwestycję? 

2) Zwrócił się z prośbą o przywrócenie oświetlenia u zbiegu ulic Świętej Anny i Bema 5. 

3) W imieniu mieszkańców poprosił o rozważenie możliwości przywrócenia kursowania 
linii autobusowej numer 24 w Mościach i dostosowanie rozkładów jazdy do potrzeb 
mieszkańców. 

 


